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Bio
Alex Telfer is a Photographer and Director who has gained worldwide acclaim within the fields of Advertising, Design 
and Editorial image making.
He is known for being an enthusiastically creative collaborator and his work is far reaching and encompasses Portrai-
ture, Landscape and Still Life. Alex is prolific within the creative arena and is heavily awarded as a result. He is com-
missioned throughout the world, in particular the UK, Europe and the USA.

The 15th International Photography Awards (IPA) named Alex Telfer as International Photographer of the Year and Ad-
vertising Photographer of the Year.

Alex Telfer hat als Fotograf und Regisseur weltweite Anerkennung in den Bereichen Werbung, Design und redaktionelle 
Bildgestaltung erlangt.
Er ist bekannt dafür, ein enthusiastischer kreativer Kopf zu sein. Seine weitreichende Arbeit umfasst Porträt, Landschaften 
und Stilleben.
Alex ist im kreativen Bereich sehr produktiv und dafür bereits mehrfach ausgezeichnet worden.
Er wird weltweit gebucht, insbesondere in Großbritannien, Europa und den USA.
Die 15. International Photography Awards (IPA) ernannten Alex Telfer zum internationalen Fotografen des Jahres und zum 
Werbefotograf des Jahres.

Clients

Sky Creative   ITV Studios Creative     BBC Creative    Channel 5 Creative      KWS (Philipp Und Keuntje Agency)
Ardbeg Whisky    Bowmore Whisky     Havana Club     TikTok (Ogilvy)       Santa Clara/Coke (McCann)      
Staropramen Beer (BBDO Zagreb)       KitchenAid (Digitas Chicago)     The National Theatre      Audi     Skoda    GSK
KFC (Mother)   Diageo    Royal Bank of Scotland (M+C Saatchi)    British heart Foundation   
The National Health Service   Olympic Marseille FC    Bank Of ireland     Three Mobile     British Telecom (AMV BBDO)
Lurpak (Wieden + Kennedy)    Canal+ (BETC Paris)    Guinness (AMV BBDO)     Easyjet (VCCP)    Visa (Saatchi & 
Saatchi)    Network Rail (M+C Saatchi)     RNLI (Leo Burnett)    Martini    Fred Perry     Nike (Wieden + Kennedy)
The Observer Magazine      The Guardian Magazine    Avaunt magazine
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